
ZÁPIS                                                        
z mimořádného zasedání zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí 

konaného dne 4.5.2009 od 17:00 hodin v síni MěÚ  
                        

 

 

 

Přítomni : dle prezenční listiny / 12 / 

 

Program :        1)   Zahájení, návrhová komise,ověřovatelé zápisu            - starosta 

                        2)   Kontrola usnesení z minulého ZaM                             - starosta 

                        3)   Rozpočet města – rozpočtové opatření                         - starosta   

                        4)   Smlouva o dílo – spoluúčast úprava komunikace         - starosta 

                        5)   Diskuse 

                        6)   Návrh na usnesení, závěr                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

                         

                         

 1. ZAHÁJENÍ 
 

Starosta města Benešov nad Ploučnicí pan Karel Vrbický přivítal přítomné, vysvětlil proč 

svolal mimořádné zasedání ZaM a seznámil je s programem dnešního jednání. 

Starosta informuje zastupitele o tom, že by chtěl na konci května - 25.5.2009  svolat seminář 

ZaM k usn.č. 55/2009. Všichni souhlasí. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro 

Usnesení č. 61/2009 : 

ZaM schválilo  program jednání mimořádného zasedání ZaM dne 4.5.2009. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro 

Usnesení č. 62/2009 : 

ZaM schválilo návrhovou komisi ve složení : Hana Franclová, Ing. Jiří Moravec, Ivan 

Neliba. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro 

Usnesení č. 63/2009 : 

ZaM schválilo ověřovatele zápisu ve složení : Ing. Josef Šuma, Ing. Ivo Mádle. 

 

                  

2. KONTROLA USNESENÍ 

 
starosta - navrhuje, aby se kontrola usnesení přesunula na řádné zasedání ZaM 

 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro 

Usnesení č. 64/2009 : 

ZaM schválilo odložení kontroly usnesení na řádné zasedání ZaM. 

Jedná se o usnesení č. 6/2007, 29/2009, 47/2009, 53/2009 a 55/2009.  

 
3.  ROZPOČET MĚSTA - ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ 
 
starosta - navrhuje rozpočtovou změnu z důvodu, že se  zatím nepodařilo financování dotace 



na zateplení ŠJ a praktické ZŠ 
 
p. Tojmar - ptá se, zda obdrží město doatci 
 
starosta - domnívá se, že ano 
             - vysvětluje, jak to s dotací vypadá, v čem jsou nedostatky ( výběrové řízení ) 

 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 1 se zdržel ( Ing. Moravec ) 

Usnesení č. 65/2009 : 
ZaM schválilo rozpočtové opatření č.1 – převod peněžních prostředků ve výši 1.500.000,- kč 
z kapitoly Mateřská škola, zateplení, výměna oken, na kapitolu Školní jídelna – nezaplacené 
faktury, kde je potřeba uhradit závazky vůči firmě ELECOM s.r.o. 
 

 

4. SMLOUVA O DÍLO - SPOLUÚČAST NA ÚPRAVĚ KOMUNIKACE 
 

starosta - seznamuje zastupitele s tím, jak tato smlouva vznikla a s jakou nabídkou přišla 

firma Rekultivace Ústí nad Labem s.r.o. 

 

p. Semerádt - ptá se, zda tam jsou v pořádku všechny rozvody a zda na to město bude mít 

peníze 

 

starosta - kanalizace tam dělaná byla 

- do budoucna by tam nemělo dojít k žádnému kopání 

- firmu jsme požádali o rozdělení částky na dvě ( 1. částka cca 600 000,- by se musela uhradit 

do 15.8.2009 a 2. částka cca 920 000,- do 15.12.2009 ) 

 

p. Neliba - kolik se plánovalo v rozpočtu na spoluúčast na asfalty? Kolik už je z toho 

vyplaceno ? Kolik bude stát ulice Děčínská a ul. Palackého ? 

 

starosta - plánovalo se 1 500 000,- na komunikace a 2 500 000,- na kanalizaci 

- utratilo se cca 700 000,- ( potahy - Nerudova ul. a ul. K. Čapka ) 

- ul. Děčínská a Palackého - hradit se nebude nic  

- čeká nás ulice Wolkerova a možná ulice Smetanova  

 

Ing. Moravec - navrhuje využít disponibilních zdrojů společnosti BTS, když je město 100% 

vlastníky 

 

starosta - neví, zda je tento návrh uskutečnitelný - zda si město může půjčit peníze 

 

p. Lekner - státu se díky ekonomické recesi nedaří plnit daňové příjmy 

- obává se, že díky tomu nedostane město od státu všechny peníze naplánované v rozpočtu 

města 

- myslí si, že náš rozpočet je ohrožen ( část příjmu od státu ) 

 

starosta - stát se to může, neví o kolik bude náš rozpočet snížený 

- další položkou rozpočtu jsou naše příjmy, ale ještě se ZaM neschodlo jak a za kolik 

prodávat bytové jednotky 

 

Ing. Mádle - ulice Boženy Němcové - problém železniční podjezd, žádná technika se tam                                                          

nedostane 

                  - ulice Wolkerova - připomínka k potřebě nového potahu po kanalizaci 



 

starosta - podjezd byl řešen, byla by potřeba o 30-40 cm dostat se dolů 

 

p. Lekner - tento problém řeší pan Šohaj, řeší ho i s hasiči 

- navrhoval, aby se snížila pouze vozovka v jednom středovém jízdním pruhu a chodníky aby 

se zachovaly 

 

Ing. Moravec - připomínky ke smlouvě : IV. bod 4 a VII. odst. 4 říká něco jiného - sjednotit, 

záruční doba - čl. V. 

 

p. Tojmar - ptá se zda nemusí být výběrové řízení 

 

Ing. Moravec - pokud se ZaM domluví, tak nemusí 

- jedná se o rozšíření služeb dodavatele 

 

Mgr. Tesarčíková - navrhuje, aby se ve smlouvě objevilo, že se jedná o spoluúčast - kvůli 

auditu na příští rok 

 

p. Myšíková - navrhuje, aby smlouvy, které jdou do ZaM, viděl náš právní zástupce 

 

starosta - vysvětluje proč tuto smlouvu p. Špička neviděl - přišla teprve dnes 

 

Mgr. Tesarčíková - navrhuje uložit právnímu zástupci města úkol ( viz ukládající usn.č. 

67/2009 ) 

 

p. Lekner - ptá se, zda není ohrožené budování parkoviště na Sídlišti naplánované na r. 2009 

 

starosta - podle rozpočtu, tato akce ohrožena není 

 

p. Tojmar - porušení smluvních povinností - částka je malá 

- je potřeba je nějak tlačit, aby to udělali v nejkratší době 

- navrhuje :  čl. VI. bodě a) zvýšení na 5 000,-Kč a v bodě b) na 1 000,-Kč 

 

p. Lekner - z informací, které byly poskytnuty na schůzce, mají zájem to udělat rychle 

 

Ing. Moravec - navrhuje  u čl. VI. odst. 1 a) b) - 0,1% z ceny díla 

 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro 

Usnesení č. 66/2009 : 

ZaM schválilo smlouvu o dílo v rámci spoluúčasti na akci odkanalizování města Benešov 

nad Pl. mezi Městem Benešov nad Ploučnicí a firmou Rekultivace Ústí nad Labem s.r.o na 

zhotovení opravy komunikací v Benešově nad Ploučnicí v ulicích B.Němcové, Příčná a 

uličky vedoucí „K viaduktu „ v místech dotčených výstavbou kanalizace a vodovodu a to v 

celkové ploše komunikace. Cena díla je stanovena ve výši 1.522 010,- Kč včetně DPH, do 

smlouvy budou zapracovány připomínky zastupitelů města - viz ukládající usnesení právnímu 

zástupci města. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro 

Usnesení č. 67/2009 : 

ZaM ukládá právnímu zástupci města zakomponovat do smlouvy o dílo s firmou 



Rekultivace Ústí nad Labem s.r.o. připomínky ke článkům : čl. VII. odst. 4, čl. V. odst. 5,  

čl. VI. odst. 1 a) b) ( 0,1 % z ceny díla ) a případně další zákonné normy ( do 14.5.2009 ). 

 

5. DISKUSE 

 
p. Semerádt - cesta ke kurtům - byla by potřeba oprava, cesta je prašná 

 

starosta - pokusíme se získat nějakou broušenku a zaválcovat to  

 

p. Lekner - zapomělo se na příjezd k Bronswerku, požádal o řešení odbor VŽP 

 

Mgr. Tesarčíková - cesta ke škole je také hrozná, tam jak se kopal plyn 

 

starosta - odb. VŽP to dostal za úkol 

- informuje se u firmy Rekultivace, zda by tuto cestu také v rámci nabídky neudělala 

 

občan - jarní úklid města - proč nebylo město osazené značkami zákazu stání? 

                                         - proč město s jarním úklidem tak otálelo?    

                                         - ul. Žižkova je v hrozném stavu 

                              

p. Neliba - provádělo se zametání chodníku a silnic, pořezání stromů, přibylo nám dodělání 

kina a koupaliště 

- pak následoval úklid města - vystříkání ulic 

 

občan - z jakého důvodu je MŠ o prázdninách šest týdnů uzavřena? Kam máme dát děti ? 

 

Mgr. Tesarčíková - z důvodu čerpání řádné dovolené, ze zákona na to mají nárok 

- jsme povini zajistit jinou školku, dostanete nabídku na školku, která bude otevřena 

 

6. NÁVRH NA USNESENÍ  A ZÁVĚR 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro 

Usnesení č. 68/2009 : 

ZaM  schválilo návrh usnesení z jednání dne 4.5.2009. 

 

 

 

Zapisovatelka :                                                      Hodačová Andrea 

.......................................... 

 

Ověřovatelé zápisu :                                              Ing. Josef Šuma ............................................ 

 

                                                                               Ing. Ivo Mádle .............................................. 

 

 

 

 

 

 

 

.............................................................                                                             



Karel Vrbický                                                                                    

starosta                                                                                              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


